
 

Statutární město Opava  
 

Městská část Podvihov 
   
 

  
                               Z Á P I S 

  
z 19. řádného zasedání Zastupitelstva Městské, 

části Podvihov, konaného 27.3.2017 
 
 
 
 
1/19/2017         Starostka MČ Podvihov zahájila jednání a konstatovala, že  
                         přítomno je plný počet  členů zastupitelstva a jednání je usnášení  
                         schopné 
                          
 
2/19/2017       Program jednání  
                        bod č. 15/19/2017  byl stažen z jednání ZMČ na návrh starostky 
                         
                       hlasování 7-0-0  
 
3/19/2017     Volba zapisovatele zápisu,  
                      Zápisem byl  pověřen zastupitel  Zdeněk Hoza 
                      hlasování 7-0-0 
 
4/19/2017     Volba ověřovatele zápisu , pověřeni Graca Petr , Miloš Foltis 
                          hlasování 7-0-0 
 
5/19/2017      Neinvestiční dotace  z rozpočtu MČ Podvihov 
                       Předkládá  starostka  MČ 
 
                      1/  SDH Podvihov   10 000,- Kč 
                       hlasování 7-0-0 
 
                      2/  SDH Komárovské Chaloupky   10 000.-      
                        hlasování 7-0-0 
 
    3/  Základní škola a Mateřská škola Raduň 10 000,- Kč 
                       hlasování 7-0-0 



  
    4/  Myslivecký spolek Hošťata   Suché Lazce 10 000.-Kč 
                       hlasování 7-0-0 
 
    5/  Sportovní klub   Podvihov    7 000,-Kč 
                      hlasování 5-1-1 
 
    6/  Junák -český skaut Štítina     10 000,-Kč 
                      hlasování 7-0-0 
 
                      7/  Včelaři  Raduň       7 000,-Kč 
                       hlasování 7-0-0 
                      
                      8/  Základní a Mateřská škola Komárov 10 000,- 
                      hlasování   6-0-1   
                                           
                     
6/19/2017      Zpráva předsedy finanční komise  o příjmech  a výdajích MČ 
                       Podvihov  a  čerpání rozpočtů za dané období 
              Přednesl předseda finanční komise  Miloš  Foltis 
                       hlasování 7-0-0 
                     
 
7/19/2017       Projednání způsobu pronájmu majetku ve zprávě MČ Podvihov 
                       Předkládá starostka MČ Podvihov 
                       Zastupitelé neschválili předložený návrh evidence a trvají na již  
                       schváleném modelu z jednání ZMČ č.8/17/2016 a to s předáním 
                       požadavků zájemců zástupcem starosty s termíny a předá   
                       starostce  k sepsání smlouvy.  
                       Dle  správce KD starostka obdrží informace k vyúčtování   
                       nákladů za pronájem. 
                       hlasování 7-0-0 
 
8/19/2017       Kontrola usnesení jednání zastupitelstva   č. 18/ 2017 
                       byla přednesena    předsedou  kontrolního výboru   Zdeňkem          
                       Hozou.  
                       hlasování 7-0-0 
 
                    . 
9/19/2017   Zajištění projektové dokumentace  pro zastávku TQM  
                     v  Podvihovském   mlýnku. 
                     Předkládá starostka MČ Podvihov 
                     Zastupitelé rozhodli ,  že nebudou zajišťovat projektovou        



                     dokumentaci pro zastávku TQM v Podvihovském mlýnku .  
                      Navrhuji realizovat s investici výstavba nového mostku v dané       
                      lokalitě. 
                      Hlasování   :   7 – 0 -0 
 
 
 
10.19.2017   Informace o pracovnici zajišťující fakturační doklady a  
                     objednávky  pro MČ Podvihov  dle výběrového řízení. 
                     Předkládá   starostka MČ Podvihov dle schváleného výběrového   
                     Vítězem  výběrového řízení   paní Lucie Václavíková . Usnesení 
                     č.13/16/2016.   Po nástupu  paní Václavíková na tuto funkci  
                     rezignovala bez udání důvodu, který byl přislíben jmenovanou, že  
                 že jej podá písemně. 
                     Zastupitelé byli seznámení se změnou této pracovnice, která byla  
                     druhá ve výběrovém  s paní Staňkovou a požadují nastavení  
                     kompetencí a popis pracovní pozice  / popis pracovního místa / 
                     pro pí Veroniku Staňkovou.  
                     Pověřena starostka Jitka Měchová 
                     hlasování 7-0-0 
 
 
 
12/19/2017     Informace o schváleném způsobu o pronájmu majetku města,      
                       kterou má obec  ve správě 
                       Sportoviště bude pronajímáno pouze pro sportovní účely 
                       Projednáno na jednání  RMO  
                       Zastupitelé  městské části Podvihov nesouhlasí s rozhodnutím       
                       RMO  
                       pronájmech a využitím sportoviště MČ Podvihov . 
                       Pověřilo pí. starostku přednést tento nesouhlas na radě města                  
                        hlasování 7-0-0 
 
 
13/19/2017     Uzavření dohody o provedení práce s. panem Věntusem Zdenkem 
                       za provedené práce na opravě stolů a židlí v KD Podvihov . 
                       Počet odpracovaných hodin  90 hodin /100.- Kč hod.celkem    
                       9000,- 
                       hlasování 7-0-0 
 
 
 
                     



 
14/19/2017     ZMČ souhlasí k provádění rozpočtového opatření  do výše  
                       50 000,-   Kč .-  Opatření budou prováděny asistentkou a účetní 
       MČ  a předloženy ke schválení starostce MČ  
                        Zastupitelé rozhodli a dávají souhlas k provádění rozpočtových   
                        opatření do výše 50 000,- Kč Zodpovídá pí. starostka Jitka 
                        Měchová                                      
      hlasování 7-0-0 
 
15/19/2017     Projednání změny funkcí   členů   
                        zastupitelstva MČ Podvihov.  Návrh na dva zástupce starosty. 
                        Předkládá starostka MČ Podvihov 
                       Tento bod nebyl projednán zastupitelstvem  .  Tento  bod bude   
                       projednán na dalším zastupitelstvu. 
                 hlasování 7-0-0 
                     
16/19/2017      Připomínky zastupitelů 
 

            a - Nákup nového zahradního traktorku (sekačka- verikutátor)           
                  profesionální provedení .  Předložil  p . Střílka 

                       Zastupitele rozhodli o nákupu zahradního traktorku a pověřili                        
                       p. Střílku provést výběrové řízení . 
                       hlasování 7-0-0 
   

17/19/2017      aktualizace webových stránek a jejich aktualizace                             
                        Zastupitelé rozhodli o aktualizaci webových stránek na          
                        profesionální úrovni a žádají realizaci externí firmou (osobou ) .  
                        Předložit návrh a cenu za realizaci . Poté bude rozhodnuto .    
                        Pověřen p. Luboš Střílka , p. Kamil Onderka       Ihned. 
                        hlasování 7-0-0 
                        
18/19/2017    Nájemní smlouva p. Michal Hopp ,  investice do rekonstrukce   
                      kuchyně a žádost o uhrazení z rozpočtu městské části Podvihov     
                      předložené náklady. 
                      Zastupitelé žádají předložení faktur za realizaci a následně bude    
                      rozhodnuto v jaké výši bude hrazeno z rozpočtu MČP.  
                      Předložil p . Kamil Onderka 
                      hlasování 7-0-0 
 
19/19/2017    Rekonstrukce (oprava) Mateřské školy Podvihov 
                       Zastupitelé byli seznámení se skutečnosti (majetkově právní) a                
                        navrhují aktivně  se zasadit o rekonstrukci (investice zařazena do  
                        investic města Opava)  MČ navrhne RMO finanční spoluúčast  



              na financování rekonstrukce z rozpočtu MČP. 
                        Předložil zastupitel Zdeněk Hoza 
 
20/19/2017   Využití prostor klubovny hasičské zbrojnice . 
                      Zastupitelé žádají projednání legislativních možností s využitím        
                       prostor hasičárny ( klubovny) Zájem zastupitelstva spočívá  
                       ve využití prostor klubovny i pro jiné složky činné v MČ  
                       Podvihov, za předem stanovených podmínek 
                .      Pověřena pí. starostka Jitka Měchová 
              
 
Jednání ukončeno   27.3.2017  22.30 hod 
 
 
Zapsal :  Zdeněk Hoza 
 
Ověřil  : Petr  Graca , Miloš Foltis 
 
 
 

   V Podvihově 30.3.2017                                          Jitka Měchová 
                                                                                                                  
                                                                                             starostka MČ  
 
                                                                                                                               
 
 


